
KS Ajdovščina
Volilna konferenca - Društvo upokojencev KS AjdovSiina je na redni volilni

konferenci 23. februarja najprej počastilo dan žena. Prisotni so bili navdušeni
nad odličnim nastopom pevskega zbora »Dr. Bogdan Dert« pod vodstvom
zborovodje Venčeslava Zadravca. Predsednica društva Fanika Kranjc je poro-
čala o delu v preteklih štirih letih. Društvo šteje 493 članov, od tega je 369
žensk in 124 moških. pri čemer je treba poudariti, da je v KS upokojencev
precej več, kot jih je včlanjenih v društvo. Potem, ko so člani društva sprejeli
delovni načrt za leto 1987 so za predsednico znova izvolili Faniko Kranjc. kar
dokazuje, da je bilo delo dosedanjega odbora izjemno plodovito in uspešno.

* * *

Prenova - Delegacija za zbor krajevnih skupnosti je 23. marca med drugim
obravnavala gradivo »nekatera vprašanja prenove stavb in komunalne infra-
strukture» ter ugotovila njegovo nesporno kvaliteto. V^pdar. so delegati rpenili,
-da jeprenova-mesfnegajedra predvsem mestna zadeva in da bi mesto moralo
imeti jasna stališča in naloge za prenovo kulturne dediščine v našfcm cnestu.
Kaže, da se bodo sredstva za prenovo zmanjševala in bo zato še manj možnosti
za pospešeno prenovo. Kajti, če nadaljujemo s hitrostjo zadnjih dveh let, za
kateri ugotavljamo, da sta bili uspešni. potem preprost račun kaže. da niti v
stotih letih ne bomo obnovili vseh stavb, ki so na seznamu kulturne dediščine.
Zato so delegati menili, da zaključki in predlogi izvršrtega sveta niso ustrezni.


